
Hej ! 
 
I november var det återigen dags för FFIAs representant att göra ett nytt besök på DPCCS kontor. 
Det förmedlades ingen ny information vid det besöket, men vi har ändå i samråd med 
representanten beslutat att hon ska fortsätta göra regelbundna besök på myndigheten då det är det 
bästa sättet att få eventuell ny information. 
 
I december har myndigheten kallat till ett formellt gemensamt möte för alla representanter, hoppas 
att efter det mötet kunna förmedla lite ny information om läget, i nästa nyhetsbrev.  
 
 




